نشاط مقاومة الآفات و الحشرات

مقاومة الآفات و الحشائش من الخدمات التى يتميز بها قطاع مبيعات السوق الزراعــى بالكيماويات على مستوى قطاع البترول بالأضافة إلى الوزارات و الهيئات و الوحدات الأقتصــادية الأخرى فى الدولــة و ذلك من خلال :

- مكافحــة الحشائش المعمــرة ميكانيكيــاً وكيماوياً وكذلك الحشائش الحولية (صيفية وشتوية) فى كل أنواع التربة (الصلبة و الرخوة) .
- تامين خطـــوط نقــل المــواد البترولية بأستخــدام أحدث المبيــدات الآمنة المصـرح بها من وزارة الــزراعة مع أتباع أحدث الطرق المحليـــة و العالميـــة . - تامين خطـــوط نقــل الآدار : « المراقب الأربية على المراقب المراقب المراقب المراقب المراقب المحليـــة و العالميـــة .
 - ∘ مقاومة كــل أنــــواع الآفات (حشــرات زاحفـــة و طائــرة قــوارض زواحـف حيوانات ضالة) بأستخدام أحدث أنواع المبيدات الحيوية و الحشرية طبقاً للتوصيات الصادرة من وزارة الصحة وذلك بأيدى مهندسين متخصصين ومدربين.

Activity of controlling Pests and Insects

Pests and Grasses control services are considered one of the services that characterizes Agricultural Market Sales Sector in the General Administration of Chemicals at the level of petroleum sector. The Sector provides this service to petroleum sector companies as well as to ministries, authorities, and other economic units in the county. that through:

- controls long-live grass mechanically and chemically as well as seasonal grass (summer and winter) in all trypes of soil (hard and soft)
- secure transportation lines of petroleum products using safe insecticides which are authorized from Ministry of Agriculture and by following
 modern methods recommended locally and internationally.
- control all types of pests (creeping & flying insects rodents reptiles- meagerness animals) by using modern types of pesticides and insecticides according to the recommendation issued from the Ministry of Health through competent engineers and trainers.